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Vragen van de leden Van den Berg en Slootweg (beiden CDA) aan de 
Minister voor Medische Zorg over subsidie voor een nazorgsysteem 
(ingezonden 20 november 2019). 

Vraag 1
Kent u de Algemeen Nut Beogende Instellingen (ANBI)-stichting Hart4all?1 

Vraag 2
Bent u ervan op de hoogte dat Hart4all een nazorgsysteem faciliteert dat 
ervoor zorgt dat burgerhulpverleners na hun inzet bij een reanimatie of 
ernstig ongeval de mogelijkheid krijgen om in contact te komen met 
betrokkenen? 

Vraag 3
Kunt u zich voorstellen dat dit contact beide partijen kan helpen bij de 
verwerking, waardoor het ervoor kan zorgen dat de burgerhulpverlener ook 
een volgende keer weer de helpende hand wil bieden en niet kan uitvallen 
voor zijn of haar werk? 

Vraag 4
Klopt het dat u een soortgelijk nazorgsysteem subsidieert dat gebouwd wordt 
door HartslagNu? 

Vraag 5
Waarom subsidieert u een alternatief nazorgsysteem? Bent u soms ontevre-
den over het systeem van Hart4all? Zo ja, waarom? 

Vraag 6
Waarom heeft u er niet voor gekozen om het bewezen systeem van Hart4All 
verder uit te rollen? 

Vraag 7
Is HartslagNu een organisatie met of zonder winstoogmerk? 

Vraag 8
Wilt u deze vragen binnen twee weken beantwoorden?

1 https://hart4all.nl/
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